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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2022-03-24, § 23 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 24 mars 2022 kl. 16.30 – 16.40 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justering Måndagen den 4 april 2022, §1-8, 11-19, 22, 25 

  

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 24 mars 2022, §§9-10, 20-21, 23-24, 26-27 

  

 

Johan Nilsson Anders Göransson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Nilsson (M) ordföranden  
  
Annika Elmlund (M)   
Bo Sundin (M)    
Arne Fredholm (M)   
Peter Backlund (L)   
Hampus Rubaszkin (MP)   
Susanne Wicklund (C)   
Anders Göransson (S)   
Ingela Edlund (S)   
Clara Lindblom (V)   
Jonathan Metzger (V)   
  

 Tjänstgörande ersättare: 
Oscar Karlsson (S) för Emilia Bjuggren (S) vice ordföranden 
Anders Edin (SD) för Peter Wallmark (SD)  

 
Ersättare: 
Niklas Sandstedt (M)     
Bo Fellström (M)   
Fredrik Sand (M)   
Joakim Rönnbäck (L)   
Ylva M Larsson (MP)   
Maurice Forslund (KD)     
Andreas Lind (S)   
Tim Schnoor (V)  §§1-15, 17-27   
Catharina Gabrielsson (V)     

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Johan Castwall, Ann-Charlotte Bergqvist, Göran 

Carlberg, Elinor Eklind Forslin, Lena Holm, Anders Johnson, Sara Lundén 

och Kerstin Thörner samt borgarrådssekreteraren Daniel Carlsson-Mård. 

 

 

 § 23 
Förslag till reviderad framkomlighetsstrategi. Svar på 
remiss  
Dnr E2021-05736 
 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (3) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/exploateringskontoret 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt sitt förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande 

som svar på remissen. 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 

Handlingar i ärendet 
Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 21 januari 2022. 

Exploateringskontoret föreslår att exploateringsnämnden beslutar 

följande: 

 

1 Exploateringsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande 

som svar på remissen. 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Johan Nilsson (M) finner att nämnden beslutar enligt 

sitt förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Clara Lindblom m.fl. (V) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Vi anser att målen i den reviderade strategin är bra men skulle 

gärna se att de preciseras med siffror. Vi vill också lyfta fram 

vikten av att det säkerställs att möjligheterna att använda 

kajerna för sjöfart inte byggs bort när nya bostäder och annat 

anläggs. Inte minst viktigt är att pendelbåtstrafiken kan 

fortsätta att utvecklas. 

 

Ett annat problem är att strategins goda principer tidigare inte 

i tillräckligt hög grad har praktiserats i verkligheten, och det 

finns inget som talar för att detta skulle förändras till det 

bättre framöver med en revidering. Även om bilismen enligt 

den nuvarande strategin ska vara nedprioriterad är det inte så i 

praktiken, utan bilarnas framkomlighet tas alltid hand om i 

det praktiska planeringsarbetet, medan t.ex. sammanhängande 

busskörfält får stå tillbaka. Den nya strategin visar inte heller 

någon hög ambitionsnivå på hur man ska minska bilismen. 

Till exempel tas ökat behov av parkeringsplatser för givet och 

inget skrivs om lägre parkeringstal och andra styrmedel som 

faktiskt kan minska bilinnehavet.  

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 3 (3) 
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Vi i Vänsterpartiet tycker att synpunkterna förvaltningen ger 

uttryck för i sitt förslag till yttrande angående Stockholms 

stads reviderade framkomlighetsstrategi i stort är rimliga och 

bra. Vi delar förvaltningens kritik över att många, i övrigt bra 

mål, inte preciseras med siffror. Vi vill också lyfta fram 

vikten av att det säkerställs att möjligheterna att använda 

kajerna för sjöfart inte byggs bort när nya bostäder och annat 

anläggs. Inte minst viktigt att pendelbåtstrafiken kan fortsätta 

att utvecklas. 

 

Ett annat problem är att strategins goda principer tidigare inte 

i tillräckligt hög grad har praktiserats i praktiken, och det 

finns inget som talar för att detta skulle förändras till det 

bättre framöver med en revidering. Även om bilismen enligt 

den nuvarande strategin ska vara nedprioriterad är det inte så i 

praktiken, utan bilarnas framkomlighet tas alltid hand om i 

det praktiska planeringsarbetet, medan t.ex. sammanhängande 

busskörfält får stå tillbaka. Den nya strategin visar inte heller 

någon hög ambitionsnivå på hur man ska minska bilismen. 

Till exempel tas ökat behov av parkeringsplatser för givet och 

inget skrivs om lägre parkeringstal och andra styrmedel som 

faktiskt kan minska bilinnehavet. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Kerstin Thörner 
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